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NÁVRHY

Výbor pro občanské svobody, spravedlnost a vnitřní věci vyzývá Výbor pro rozpočtovou 
kontrolu jako věcně příslušný výbor, aby do svého návrhu usnesení začlenil tyto návrhy:

1. s uspokojením konstatuje, že následný audit provedený v červnu 2013 útvarem interního 
auditu evropského inspektora ochrany údajů umožnil uzavřít většinu opatření a 
doporučení navržených u administrativních postupů a vyslovit závěr, že k 31. prosinci 
2013 není žádné konkrétní neuskutečněné doporučení;

2. bere na vědomí skutečnost, že uskutečňování doporučení týkajícího se zabezpečení údajů 
obsažených ve stížnostech nebylo v době následného auditu v červnu 2013 dokončeno z 
důvodu zpoždění při zavádění systému správy případů (Case Management System, CMS) 
a že toto doporučení mělo být v úplnosti provedeno během roku 2014, protože systém 
CMS funguje od října 2013;

3. bere na vědomí skutečnost, že pověřená schvalující osoba se domnívá, že stávající úroveň 
řízení a kontroly je odpovídající a zlepšuje se a že v době vypracovávání výroční zprávy o 
činnosti se nevyskytla žádná závažná chyba ani nebyla vyslovena výhrada ve věci kontrol 
ex ante;

4. je potěšen tím, že si evropský inspektor ochrany údajů vzal k srdci připomínky 
Evropského parlamentu obsažené v jeho usneseních o udělení absolutoria za roky 2010 a 
2012, aby vytvořil strategii na léta 2013–2014, a že uskutečňování této strategie přináší 
pozitivní výsledky v jeho činnostech;

5. v obecné rovině se domnívá, že je třeba se více zaměřit na zavedení řádného finančního 
řízení, a to především pokud jde o hospodárnost, efektivnost a účelnost, s jakou evropský 
inspektor ochrany údajů využívá přidělené prostředky k plnění svých úkolů.


